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Plats   Torparummet i Tranemo 

Tid   08:30 -11:15  

 

Närvarande Beslutande    

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf. 

 

Övriga närvarande Kajsa Montan, kanslichef/kommunjurist 

  Manda Schillerås, verksamhetschef 

  Wasim Fanari, planarkitekt 

  Vigan Oruci, planarkitekt 

  Linda Ruergård, HR-chef 

  Lillemor Blom, förhandlingsstrateg 

  Konrad Fredh, tf. kommundirektör/ekonomichef 

 

 

 

Paragrafer  § 2-§ 9 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Kajsa Montan 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2025-01-09 

Anslaget under tiden 2025-01-14—2025-02-05 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Kajsa Montan 
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§ 2 Detaljplan för Gudarp 3:44 och 3:45, delar av källsvedjans 

industriområde, samt begäran om planbesked KS/2020:344 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Sänder rubricerad detaljplan för antagande. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  

Ärendet 

Planen syftar till att pröva markens lämplighet för utveckling av drivmedelstation och 

fortsättningsvis möjliggöra för användning av handel, kontor och industri enligt gällande 

detaljplan från 2007. De fastigheter som kommer att beröras av planförslaget är fastigheterna 

Gudarp 3:44 och Gudarp 3:45. 

Planen är komplex och befinner sig i ett attraktivt läge i kommunen. Detaljplanen har varit 

ute på samråd men även granskning vid två tillfällen där myndigheter och grannar har fått 

yttra sig. Vid andra granskningen var Trafikverket nöjd med förslaget för hantering av 

dagvatten.   

Området är sedan tidigare utpekat i översiktsplanen för industriändamål.  

Barnkonventionen  

Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 

planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad. 

Ekonomisk påverkan 

Framtagandet av detaljplanen har bekostats av kommunen och Tranemo Bil AB. Ett 

optionsavtal har tecknats mellan exploatör och kommunen. Exploatör kommer vid 

antagande att köpa markreserv av kommunen. 

Jämställdhetsperspektiv 

Har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då marken planeras för drivmedel och 

industri. Markreserven kommer att säljas till exploatör efter antagande.  
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-03 

Antagande Plankarta Gudarp 3:44 3:45 

Antagande Planbeskrivning Gudarp 3:44 3:45 

Granskningsutlåtande 2 Källsvedjan Gudarp 3:44 3:45 

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Manda Schillerås och planarkitekt Wasim Fanari föredrar ärendet och 

svara på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Planenheten Gislaveds kommun 

Tranemo Bil AB 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige  

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 3 Detaljplan för Gunnarsbo 1:5 och Skogarp 1:3 inklusive 

planbesked och planuppdrag KS/2021:457 

Allmänna utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Sända rubricerad detaljplan för antagande.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  

Ärendet 

Hållanders Sågverk har begärt planbesked och planen befinner sig nu i slutskedet för 

antagande. Detaljplanen har tre syften: 

• Främja industriell utveckling: Genom att möjliggöra utvecklingen av industriområdet 

syftar planen till att bevara arbetstillfällen och stärka Hållanders sågverks etablering. 

Detta görs genom att säkerställa tillgänglig mark för framtida utveckling inom 

området. 

 

• Minska tung trafik för boende längs väg 1728: För närvarande når transporter 

industriområdet från norr längs väg 1728, vilket medför tung trafik och buller för de 

boende. Genom en ny vägplan och detaljplan kommer transporter istället att angöra 

söderifrån. Denna förändring förväntas minska påverkan på de boende längs väg 

1728, i form av mindre buller och en förbättrad trafiksäkerhet i tätorten. 

• Bevara och främja naturvärden: Det tredje syftet är att bevara och främja höga 

naturvärden inom området, inklusive djur- och växtarter. Detta uppnås genom 

anpassningar på kommunal mark och genom att industriområdets kvartersmark 

utformas med hänsyn till dessa värden. Kontroll av natur, djur- och växtarter har 

skett genom noggranna undersökningar. Avsikten är att ge både djur- och växtlivet 

möjlighet att fortsätta existera och utvecklas på platsen.  

Området ligger utpekat som industriområde i översiktsplanen och är planlagt sedan tidigare 

men behöver revideras utefter de behov som beställaren har. Planförslaget möjliggör för 

utveckling av industri, verksamheter och kontor och ligger i nära anslutning till den nya 

vägplanen för väg 1728 och har berört många utredningar. Detaljplanen har tagit längre tid 
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att framställa en genomsnittet för detaljplanering i Gislaved och Tranemo på grund av dess 

komplexitet.  

Barnkonventionen  

Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 

planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad. 

Ekonomisk påverkan 

Framtagandet av detaljplanen har beställts av extern aktör som bekostar planarbetet genom 

ett planavtal och en markanvisning. Inga kostnader ska belasta kommunen. Exploatör 

kommer vid antagande att köpa markreserv av kommunen. 

Jämställdhetsperspektiv 

Har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då området är en plan med syfte att 

framställa mark för industriändamål och har som mål att säljas vidare.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-03 

Antagande Plankarta – del av Skogarp 1:3 m.fl 

Planbeskrivning antagande Detaljplan för del av Skogarp 1:3 m.fl 

Granskningsutlåtande – Detaljplan del av Skogarp 1:3 m.fl 

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Manda Schillerås och planarkitekt Vigan Oruci föredrar ärendet och svarar 

på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Planenheten Gislaveds kommun  

Hållanders Sågverk 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 4 Budgetmodell Tranemo kommun KS/2024:491 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner budgetmodell för Tranemo kommun från och med budget 2026. 

• Nivåerna i internhyressystemet låses till 2025 års nivå med årlig reglering enligt 

prisindex i kommunal verksamhet (PKV). 

• Förvaltningen får i uppdrag att omarbeta nytt förslag till internhyresmodell. 

Uppdraget ska vara klart Q3 2025 för verkställande från 2026 efter beslut av KS.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 

föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på 

barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Budgetmodellen beskriver hur arbetet och processen ska gå till för att ta fram kommunens 

underlag till budgetbeslut. Modellen fastslår ett antal arbetssätt och metoder samt anger när i 

tid dessa ska ske.  

Modellen i bedöms inte vara särskilt omfattande. Däremot är arbetet kring modellen olika 

processer omfattande och involverar stora delar av kommunen. Såväl förvaltning, fackliga 

och politik är alla vitala delar av att modellen fungerar.   

Två större förändringar föreslås jämfört tidigare modell. 

1. Processen kring äskanden tas bort och ersätts av konsekvensbeskrivningar utifrån de 

medel vi idag disponerar över.  

2. Beslut om preliminär budget stannar i Kommunstyrelsen och därmed utgår 

budgetdebatt i Kommunfullmäktige i juni.   

Barnkonventionen  

Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 

om budget en direkt påverkan. 

Ekonomisk påverkan 

Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 

om budget en direkt påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 

Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 

om budget en direkt påverkan. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-05 

Budgetmodell Tranemo kommun 

Föredragning och debatt 

Tf. Kommundirektör/Ekonomichef Konrad Fredh föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2:e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att nivåerna i internhyressystemet låses till 

2025 års nivå med årlig reglering enligt prisindex i kommunal verksamhet (PKV). 

Förvaltningen får i uppdrag att omarbeta nytt förslag till internhyresmodell. Uppdraget ska 

vara klart Q3 2025 för verkställande från 2026 efter beslut av KS.  

Ordförande Driton Bilalli (S) och 1:e vice ordförande Niklas Gardewik (M) yrkar bifall på 

Haglunds (C) yrkanden.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar på Haglunds (C) yrkanden. Yrkandena bifalles.  

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 5 Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet KS/2024:415 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Fastställer Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet behöver revideras med anledning av att 

styrdokumentets giltighetstid håller på att löpa ut. Riktlinjerna finns för att säkerställa att 

faktureringsprocesserna är effektiva, rättssäkra och förenliga med gällande lagstiftning. 

Målet är att minska kreditförluster, frigöra bundet kapital och säkerställa likvärdig 

behandling av kommunens invånare och andra gäldenärer. 

Riktlinjerna specificerar bland annat betalningsvillkor, hantering av obetalda fordringar, och 

inkassoåtgärder. Riktlinjerna inkluderar också ansvarsfördelningen mellan kommunens 

sektioner och ekonomifunktionen och ekonomiadministrationen. 

Arbetet med att revidera riktlinjerna har inte lett till att några större förändringar behöver 

göras. Det som är ändrat anges i dokumentet med gulmarkeringar och överstruken text.  

Barnkonventionen  

Ärendet saknar påverkan på barn och barnets bästa eftersom det handlar om riktlinjer för 

fakturerings- och kravhantering, vilka inte är direkt relaterade till barn. 

Ekonomisk påverkan 

De föreslagna riktlinjerna bidrar till effektiv hantering av fordringar, vilket kan minska 

kommunens kreditkostnader och förbättra kassaflödet. Kostnader för kravhantering, såsom 

inkassoåtgärder, täcks av lagstadgade avgifter och påverkar inte kommunens budget 

negativt. Att besluta om styrdokumentet i sig, medför ingen ekonomisk påverkan.  

Jämställdhetsperspektiv 

Riktlinjerna påverkar inte jämställdheten utifrån diskrimineringsgrunderna eftersom de är 

neutrala och tillämpas lika för alla gäldenärer. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-11-13 

Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet 
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Beslutet skickas till 

Kanslifunktionen 

Ekonomifunktionen 

Hemsidan  

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 6 Tranemoförslag gällande bokningssystem av idrottshallarna i 

kommunen (35/30) KS/2024:89 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Ger förvaltningen i uppdrag att utreda ytterligare eftersom förslaget är av den 

karaktär att en mer omfattande utredning krävs. Eftersom utredningen förväntas 

kosta ca 200 000 kr hänskjuts ärendet till budgetprocess 2026. 

Beslutsmotivering 

I grunden är förvaltningen positiv till medborgarförslaget och förstår förslagsställarens 

intentioner både gällande enkelhet och nyttan för fler som kan motionera/träna.  

Den stora kostnaden för att införa ett digitalt bokningssystem ligger i att anpassa, bygga om 

befintliga lås, passagesystem, styrning av belysning. Vad som behöver utföras samt 

kostnaden för detta i respektive fastighet som berörs är inte utredd. 

Därför är förslaget att kommunfullmäktige ger förvaltningen i uppdrag att utreda frågan 

vidare.  

Ärendet 

Jörgen Levinsson har 23-12-13 lämnat ett medborgarförslag om ett nytt bokningssystem för 

kommunens idrottshallar. 

Förslagsställaren anser att dagens bokningssystem där man binder upp sig för en hel säsong 

är förlegat. Idag finns det andra tekniska lösningar exempelvis via en APP som både 

möjliggör att boka strötider samt att man får en kod för in passage till idrottshallen.  

Förvaltningen var i kontakt med frågeställaren 2024-12-09 för att ge frågeställaren tillfälle att 

utveckla sitt förslag. 

Grunden i förslaget handlar om att fylla ut strötimmar i våra hallar som inte redan idag är 

bokad av kommunens föreningar, skolor etc.   

Förvaltning har undersökt vad det innebär om man går frågeställaren till mötes. 

Utifrån: Investeringsbehov samt Löpande årlig driftkostnad. 

I dag har i princip samtliga kommunens fastigheter ett TAGG system för inpassering. Ett 

nytt system med koder kräver förutom investering i systemet även investeringar i de 

fastigheter som blir aktuella. Vi hamnar även i ett läge med olika passagesystem i 

kommunens fastighetsbestånd vilket inte är till fördel. De system vi tittat på likt det 
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förslagsställaren nämner i sitt förslag är anpassade för byggnader med en entré och 

uppdelade banor, vilket inte är fallet med exempelvis Tranemo sim &idrottshall. Detta 

medför vissa svårigheter med vad som skall låsas upp, hur ljus skall tändas mm. Förvaltning 

följer utveckling och är bereda på att utreda detta vidare om beslut om det fattas och medel 

för en utredning beslutas.  

Barnkonventionen  

Vi ser ingen påverkan utifrån ett barnperspektiv eftersom det endast handlar om ett 

förändrat sätt att boka tider i hallarna. 

Jämställdhetsperspektivet 

Vi ser ingen påverkan utifrån ett jämställdhetsperspektiv eftersom det endast handlar om ett 

förändrat sätt att boka tider i hallarna. 

Ekonomisk påverkan 

Den stora kostnaden för att införa ett digitalt bokningssystem ligger i att anpassa, bygga om 

befintliga lås, passagesystem, styrning av belysning. Kostnaden för detta är inte utredd för 

att göra en sådan utredning krävs resurser och frågan är inte prioriterad i dagsläget. En 

utredning med förstudie och kalkyl torde kosta ca 200 000 - 300 000 kronor. 

Investeringsbehov för ett nytt bokningssystem per anläggning om ca 29 000 kr samt en årlig 

driftkostnad om ca 18 000 kr Utöver detta kostar varje bokning 15 kr/st. Vilket man kan lägga 

på uthyrningstaxan. Exempel om 1000 bokningar på ett år ger en kostnad om 15 000 kr.  

Kan ett digitalt bokningssystem inte frigöra resurser som idag sköter detta manuellt? Jo det 

finns säkert en viss påverkan, dock måste all ”säsongsbokning” som görs av föreningar 

precis som idag hanteras manuellt även om man går över till en digitaltjänst.  

Som tidigare sagts. Grunden i förslaget handlar om att fylla ut strötimmar i våra hallar som 

inte redan idag är bokad av kommunens föreningar, skolor etc.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2024-12-09 

Tranemoförslag gällande bokningssystem av idrottshallarna i kommunen  

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren Jörgen Levinsson 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Ärendet för hänskjutna ärenden 
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Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 

 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 2
a8

83
2d

9-
60

27
-4

e3
f-a

13
7-

24
33

09
1d

2d
a8



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2025-01-09 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 14 

 

§ 7 Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) KS/2024:501 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB enligt bilaga. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Bolagsordningen för Tranemo Utvecklings AB behöver revideras med anledning av bland 

annat § 11 Kallelse till bolagsstämma. Det anges i dagsläget att kallelse till bolagsstämma ska 

ske genom digitala brev. Bolagsverket har anmärkt att det istället behöver stå att kallelse till 

bolagsstämma ska ske genom e-post. 

Utöver ovan föreslås bolagsordningen antas i enlighet med bilagd bolagsordning för 

Tranemo Utvecklings AB. 

Barnkonventionen  

Bolagets verksamhet är i huvudsak inriktad på fastighetsförvaltning och 

näringslivsutveckling vilket inte direkt påverkar barn, därför har ärendet ingen omedelbar 

påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Trots detta är det viktigt att beakta indirekta konsekvenser, till exempel hur bolagets 

satsningar på näringslivsutveckling kan påverka tillgången till föräldrar som arbetskraft och 

på så sätt barnens välbefinnande. Genom att bolaget stödjer hållbar fastighets- och 

näringslivsutveckling kan det indirekt bidra till att skapa trygga och stabila 

samhällsförhållanden för barn och familjer i Tranemo kommun. 

Beslutet saknar dock sådana negativa konsekvenser att det krävs en barnkonsekvensanalys 

enligt barnkonventionens riktlinjer. 

Ekonomisk påverkan 

Beslutet har ingen omedelbar ekonomisk påverkan utöver registreringsavgifter hos 

Bolagsverket. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet rör bolagets organisatoriska struktur och styrning, vilket i sig inte direkt påverkar 

jämställdhetsaspekter. Dock är det viktigt att säkerställa att bolagets verksamhet och 

beslutsfattande sker med beaktande av jämställdhet. Detta inkluderar: 
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- En jämställd representation vid val av styrelseledamöter och suppleanter, i enlighet 

med diskrimineringslagen och kommunens jämställdhetsmål. 

- Att bolaget genom sina satsningar på fastighetsförvaltning och näringslivsutveckling 

bidrar till lika förutsättningar för olika grupper i samhället, exempelvis genom att 

främja tillgång till arbetstillfällen för kvinnor och män, unga och äldre. 

En fortsatt dialog om jämställdhet i bolagets strategiska utveckling är viktig för att främja en 

inkluderande och rättvis samhällsutveckling i Tranemo kommun. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-01 

Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) 

Föredragning och debatt 

Vice VD för Tranemo Utvecklings AB Kajsa Montan föredrar ärendet. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Bolagsstämma (därefter till bolagsverket) 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) 

Slutinstans 

Antagande i Kommunfullmäktige 

Fastställande på bolagsstämma 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 8 Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) KS/2024:502 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar bolagsordning för Tranemo Forum AB enligt bilaga. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Bolagsordningen för Tranemo Forum AB behöver revideras med anledning av bland annat § 

11 Kallelse till bolagsstämma. Det anges i dagsläget att kallelse till bolagsstämma ska ske 

genom digitala brev. Bolagsverket har anmärkt att det istället behöver stå att kallelse till 

bolagsstämma ska ske genom e-post.  

Utöver det föreslås bolagsordningen antas i enlighet med bilagd bolagsordning för Tranemo 

Forum AB. 

Barnkonventionen  

Bolagets verksamhet har ingen direkt påverkan på barn, eftersom dess huvudsyfte är att 

samordna kommunens bolagsstyrning. Dock finns indirekta kopplingar som kan påverka 

barn positivt, till exempel genom att effektiv resursförvaltning frigör kommunala resurser 

för satsningar inom barnomsorg, utbildning och fritidsaktiviteter. 

Beslutet saknar negativa konsekvenser för barn och kräver därmed ingen 

barnkonsekvensanalys. Dock rekommenderas fortsatt beaktande av barns bästa i strategiska 

beslut som kan påverka samhällsstrukturer där barn ingår, exempelvis genom förbättrad 

tillgång till samhällsservice som en följd av bolagets verksamhet. 

Ekonomisk påverkan 

Beslutet har ingen omedelbar ekonomisk påverkan utöver registreringsavgifter hos 

Bolagsverket. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen direkt påverkan på jämställdheten i Tranemo kommun. Det är dock 

viktigt att säkerställa att bolagets ledning och styrelsesammansättning präglas av 

jämställdhet och mångfald. För att främja detta bör följande åtgärder beaktas: 

- Jämn könsfördelning i styrelsen, vilket är i linje med kommunens jämställdhetsmål. 
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- Beaktande av diskrimineringsgrunder som kön, ålder, etnicitet och 

funktionsvariation vid rekrytering till styrelsen och bolagets ledning. 

- Att bolagets strategiska prioriteringar bidrar till lika möjligheter för alla medborgare, 

exempelvis genom att skapa förutsättningar för näringsliv och arbetsmarknad som är 

inkluderande och rättvisa. 

På lång sikt kan ett tydligt jämställdhetsperspektiv inom bolaget bidra till en mer hållbar och 

inkluderande utveckling av kommunen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-01 

Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) 

Vice VD för Tranemo Utvecklings AB Kajsa Montan föredrar ärendet. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Bolagsstämma (därefter till Bolagsverket) 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) 

Slutinstans 

Antagande i Kommunfullmäktige 

Fastställande på bolagsstämma 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 9 Löneöversynsarbete 2025 KS/2025:21 

Allmänna utskottets beslut 

• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om löneöversynsarbete 2025. 

Föredragning och debatt 

HR-chef Linda Ruergård och förhandlingsstrateg Lillemor Blom föredrar ärendet och svarar 

på frågor. Diskussion förs. 

Status 

Pågående 
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Plats   Torparummet i Tranemo 


Tid   08:30 -11:15  


 


Närvarande Beslutande    


Driton Bilalli (S), ordf. 


Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 


Lennart Haglund (C), 2e vice ordf. 


 


Övriga närvarande Kajsa Montan, kanslichef/kommunjurist 


  Manda Schillerås, verksamhetschef 


  Wasim Fanari, planarkitekt 


  Vigan Oruci, planarkitekt 


  Linda Ruergård, HR-chef 


  Lillemor Blom, förhandlingsstrateg 


  Konrad Fredh, tf. kommundirektör/ekonomichef 
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§ 2 Detaljplan för Gudarp 3:44 och 3:45, delar av källsvedjans 


industriområde, samt begäran om planbesked KS/2020:344 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Sänder rubricerad detaljplan för antagande. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  


Ärendet 


Planen syftar till att pröva markens lämplighet för utveckling av drivmedelstation och 


fortsättningsvis möjliggöra för användning av handel, kontor och industri enligt gällande 


detaljplan från 2007. De fastigheter som kommer att beröras av planförslaget är fastigheterna 


Gudarp 3:44 och Gudarp 3:45. 


Planen är komplex och befinner sig i ett attraktivt läge i kommunen. Detaljplanen har varit 


ute på samråd men även granskning vid två tillfällen där myndigheter och grannar har fått 


yttra sig. Vid andra granskningen var Trafikverket nöjd med förslaget för hantering av 


dagvatten.   


Området är sedan tidigare utpekat i översiktsplanen för industriändamål.  


Barnkonventionen  


Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 


planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad. 


Ekonomisk påverkan 


Framtagandet av detaljplanen har bekostats av kommunen och Tranemo Bil AB. Ett 


optionsavtal har tecknats mellan exploatör och kommunen. Exploatör kommer vid 


antagande att köpa markreserv av kommunen. 


Jämställdhetsperspektiv 


Har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då marken planeras för drivmedel och 


industri. Markreserven kommer att säljas till exploatör efter antagande.  
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-03 


Antagande Plankarta Gudarp 3:44 3:45 


Antagande Planbeskrivning Gudarp 3:44 3:45 


Granskningsutlåtande 2 Källsvedjan Gudarp 3:44 3:45 


Föredragning och debatt 


Verksamhetschef Manda Schillerås och planarkitekt Wasim Fanari föredrar ärendet och 


svara på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Planenheten Gislaveds kommun 


Tranemo Bil AB 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige  


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 3 Detaljplan för Gunnarsbo 1:5 och Skogarp 1:3 inklusive 


planbesked och planuppdrag KS/2021:457 


Allmänna utskottets förslag till Kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Sända rubricerad detaljplan för antagande.  


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Plan och bygglagen (PBL) 2010:900 5 kap 27§  


Ärendet 


Hållanders Sågverk har begärt planbesked och planen befinner sig nu i slutskedet för 


antagande. Detaljplanen har tre syften: 


• Främja industriell utveckling: Genom att möjliggöra utvecklingen av industriområdet 


syftar planen till att bevara arbetstillfällen och stärka Hållanders sågverks etablering. 


Detta görs genom att säkerställa tillgänglig mark för framtida utveckling inom 


området. 


 


• Minska tung trafik för boende längs väg 1728: För närvarande når transporter 


industriområdet från norr längs väg 1728, vilket medför tung trafik och buller för de 


boende. Genom en ny vägplan och detaljplan kommer transporter istället att angöra 


söderifrån. Denna förändring förväntas minska påverkan på de boende längs väg 


1728, i form av mindre buller och en förbättrad trafiksäkerhet i tätorten. 


• Bevara och främja naturvärden: Det tredje syftet är att bevara och främja höga 


naturvärden inom området, inklusive djur- och växtarter. Detta uppnås genom 


anpassningar på kommunal mark och genom att industriområdets kvartersmark 


utformas med hänsyn till dessa värden. Kontroll av natur, djur- och växtarter har 


skett genom noggranna undersökningar. Avsikten är att ge både djur- och växtlivet 


möjlighet att fortsätta existera och utvecklas på platsen.  


Området ligger utpekat som industriområde i översiktsplanen och är planlagt sedan tidigare 


men behöver revideras utefter de behov som beställaren har. Planförslaget möjliggör för 


utveckling av industri, verksamheter och kontor och ligger i nära anslutning till den nya 


vägplanen för väg 1728 och har berört många utredningar. Detaljplanen har tagit längre tid 
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att framställa en genomsnittet för detaljplanering i Gislaved och Tranemo på grund av dess 


komplexitet.  


Barnkonventionen  


Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 


planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad. 


Ekonomisk påverkan 


Framtagandet av detaljplanen har beställts av extern aktör som bekostar planarbetet genom 


ett planavtal och en markanvisning. Inga kostnader ska belasta kommunen. Exploatör 


kommer vid antagande att köpa markreserv av kommunen. 


Jämställdhetsperspektiv 


Har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då området är en plan med syfte att 


framställa mark för industriändamål och har som mål att säljas vidare.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-03 


Antagande Plankarta – del av Skogarp 1:3 m.fl 


Planbeskrivning antagande Detaljplan för del av Skogarp 1:3 m.fl 


Granskningsutlåtande – Detaljplan del av Skogarp 1:3 m.fl 


Föredragning och debatt 


Verksamhetschef Manda Schillerås och planarkitekt Vigan Oruci föredrar ärendet och svarar 


på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Planenheten Gislaveds kommun  


Hållanders Sågverk 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 4 Budgetmodell Tranemo kommun KS/2024:491 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner budgetmodell för Tranemo kommun från och med budget 2026. 


• Nivåerna i internhyressystemet låses till 2025 års nivå med årlig reglering enligt 


prisindex i kommunal verksamhet (PKV). 


• Förvaltningen får i uppdrag att omarbeta nytt förslag till internhyresmodell. 


Uppdraget ska vara klart Q3 2025 för verkställande från 2026 efter beslut av KS.  


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 


föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på 


barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Budgetmodellen beskriver hur arbetet och processen ska gå till för att ta fram kommunens 


underlag till budgetbeslut. Modellen fastslår ett antal arbetssätt och metoder samt anger när i 


tid dessa ska ske.  


Modellen i bedöms inte vara särskilt omfattande. Däremot är arbetet kring modellen olika 


processer omfattande och involverar stora delar av kommunen. Såväl förvaltning, fackliga 


och politik är alla vitala delar av att modellen fungerar.   


Två större förändringar föreslås jämfört tidigare modell. 


1. Processen kring äskanden tas bort och ersätts av konsekvensbeskrivningar utifrån de 


medel vi idag disponerar över.  


2. Beslut om preliminär budget stannar i Kommunstyrelsen och därmed utgår 


budgetdebatt i Kommunfullmäktige i juni.   


Barnkonventionen  


Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 


om budget en direkt påverkan. 


Ekonomisk påverkan 


Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 


om budget en direkt påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 


Modellen som sådan har ingen direkt påverkan på detta perspektiv. Däremot har beslutet 


om budget en direkt påverkan. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-05 


Budgetmodell Tranemo kommun 


Föredragning och debatt 


Tf. Kommundirektör/Ekonomichef Konrad Fredh föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2:e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att nivåerna i internhyressystemet låses till 


2025 års nivå med årlig reglering enligt prisindex i kommunal verksamhet (PKV). 


Förvaltningen får i uppdrag att omarbeta nytt förslag till internhyresmodell. Uppdraget ska 


vara klart Q3 2025 för verkställande från 2026 efter beslut av KS.  


Ordförande Driton Bilalli (S) och 1:e vice ordförande Niklas Gardewik (M) yrkar bifall på 


Haglunds (C) yrkanden.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar på Haglunds (C) yrkanden. Yrkandena bifalles.  


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 5 Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet KS/2024:415 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Fastställer Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet behöver revideras med anledning av att 


styrdokumentets giltighetstid håller på att löpa ut. Riktlinjerna finns för att säkerställa att 


faktureringsprocesserna är effektiva, rättssäkra och förenliga med gällande lagstiftning. 


Målet är att minska kreditförluster, frigöra bundet kapital och säkerställa likvärdig 


behandling av kommunens invånare och andra gäldenärer. 


Riktlinjerna specificerar bland annat betalningsvillkor, hantering av obetalda fordringar, och 


inkassoåtgärder. Riktlinjerna inkluderar också ansvarsfördelningen mellan kommunens 


sektioner och ekonomifunktionen och ekonomiadministrationen. 


Arbetet med att revidera riktlinjerna har inte lett till att några större förändringar behöver 


göras. Det som är ändrat anges i dokumentet med gulmarkeringar och överstruken text.  


Barnkonventionen  


Ärendet saknar påverkan på barn och barnets bästa eftersom det handlar om riktlinjer för 


fakturerings- och kravhantering, vilka inte är direkt relaterade till barn. 


Ekonomisk påverkan 


De föreslagna riktlinjerna bidrar till effektiv hantering av fordringar, vilket kan minska 


kommunens kreditkostnader och förbättra kassaflödet. Kostnader för kravhantering, såsom 


inkassoåtgärder, täcks av lagstadgade avgifter och påverkar inte kommunens budget 


negativt. Att besluta om styrdokumentet i sig, medför ingen ekonomisk påverkan.  


Jämställdhetsperspektiv 


Riktlinjerna påverkar inte jämställdheten utifrån diskrimineringsgrunderna eftersom de är 


neutrala och tillämpas lika för alla gäldenärer. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-11-13 


Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet 
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Beslutet skickas till 


Kanslifunktionen 


Ekonomifunktionen 


Hemsidan  


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Riktlinjer för fakturering och kravverksamhet 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 6 Tranemoförslag gällande bokningssystem av idrottshallarna i 


kommunen (35/30) KS/2024:89 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Ger förvaltningen i uppdrag att utreda ytterligare eftersom förslaget är av den 


karaktär att en mer omfattande utredning krävs. Eftersom utredningen förväntas 


kosta ca 200 000 kr hänskjuts ärendet till budgetprocess 2026. 


Beslutsmotivering 


I grunden är förvaltningen positiv till medborgarförslaget och förstår förslagsställarens 


intentioner både gällande enkelhet och nyttan för fler som kan motionera/träna.  


Den stora kostnaden för att införa ett digitalt bokningssystem ligger i att anpassa, bygga om 


befintliga lås, passagesystem, styrning av belysning. Vad som behöver utföras samt 


kostnaden för detta i respektive fastighet som berörs är inte utredd. 


Därför är förslaget att kommunfullmäktige ger förvaltningen i uppdrag att utreda frågan 


vidare.  


Ärendet 


Jörgen Levinsson har 23-12-13 lämnat ett medborgarförslag om ett nytt bokningssystem för 


kommunens idrottshallar. 


Förslagsställaren anser att dagens bokningssystem där man binder upp sig för en hel säsong 


är förlegat. Idag finns det andra tekniska lösningar exempelvis via en APP som både 


möjliggör att boka strötider samt att man får en kod för in passage till idrottshallen.  


Förvaltningen var i kontakt med frågeställaren 2024-12-09 för att ge frågeställaren tillfälle att 


utveckla sitt förslag. 


Grunden i förslaget handlar om att fylla ut strötimmar i våra hallar som inte redan idag är 


bokad av kommunens föreningar, skolor etc.   


Förvaltning har undersökt vad det innebär om man går frågeställaren till mötes. 


Utifrån: Investeringsbehov samt Löpande årlig driftkostnad. 


I dag har i princip samtliga kommunens fastigheter ett TAGG system för inpassering. Ett 


nytt system med koder kräver förutom investering i systemet även investeringar i de 


fastigheter som blir aktuella. Vi hamnar även i ett läge med olika passagesystem i 


kommunens fastighetsbestånd vilket inte är till fördel. De system vi tittat på likt det 
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förslagsställaren nämner i sitt förslag är anpassade för byggnader med en entré och 


uppdelade banor, vilket inte är fallet med exempelvis Tranemo sim &idrottshall. Detta 


medför vissa svårigheter med vad som skall låsas upp, hur ljus skall tändas mm. Förvaltning 


följer utveckling och är bereda på att utreda detta vidare om beslut om det fattas och medel 


för en utredning beslutas.  


Barnkonventionen  


Vi ser ingen påverkan utifrån ett barnperspektiv eftersom det endast handlar om ett 


förändrat sätt att boka tider i hallarna. 


Jämställdhetsperspektivet 


Vi ser ingen påverkan utifrån ett jämställdhetsperspektiv eftersom det endast handlar om ett 


förändrat sätt att boka tider i hallarna. 


Ekonomisk påverkan 


Den stora kostnaden för att införa ett digitalt bokningssystem ligger i att anpassa, bygga om 


befintliga lås, passagesystem, styrning av belysning. Kostnaden för detta är inte utredd för 


att göra en sådan utredning krävs resurser och frågan är inte prioriterad i dagsläget. En 


utredning med förstudie och kalkyl torde kosta ca 200 000 - 300 000 kronor. 


Investeringsbehov för ett nytt bokningssystem per anläggning om ca 29 000 kr samt en årlig 


driftkostnad om ca 18 000 kr Utöver detta kostar varje bokning 15 kr/st. Vilket man kan lägga 


på uthyrningstaxan. Exempel om 1000 bokningar på ett år ger en kostnad om 15 000 kr.  


Kan ett digitalt bokningssystem inte frigöra resurser som idag sköter detta manuellt? Jo det 


finns säkert en viss påverkan, dock måste all ”säsongsbokning” som görs av föreningar 


precis som idag hanteras manuellt även om man går över till en digitaltjänst.  


Som tidigare sagts. Grunden i förslaget handlar om att fylla ut strötimmar i våra hallar som 


inte redan idag är bokad av kommunens föreningar, skolor etc.   


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2024-12-09 


Tranemoförslag gällande bokningssystem av idrottshallarna i kommunen  


Beslutet skickas till 


Förslagsställaren Jörgen Levinsson 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Ärendet för hänskjutna ärenden 
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Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 7 Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) KS/2024:501 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB enligt bilaga. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Bolagsordningen för Tranemo Utvecklings AB behöver revideras med anledning av bland 


annat § 11 Kallelse till bolagsstämma. Det anges i dagsläget att kallelse till bolagsstämma ska 


ske genom digitala brev. Bolagsverket har anmärkt att det istället behöver stå att kallelse till 


bolagsstämma ska ske genom e-post. 


Utöver ovan föreslås bolagsordningen antas i enlighet med bilagd bolagsordning för 


Tranemo Utvecklings AB. 


Barnkonventionen  


Bolagets verksamhet är i huvudsak inriktad på fastighetsförvaltning och 


näringslivsutveckling vilket inte direkt påverkar barn, därför har ärendet ingen omedelbar 


påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Trots detta är det viktigt att beakta indirekta konsekvenser, till exempel hur bolagets 


satsningar på näringslivsutveckling kan påverka tillgången till föräldrar som arbetskraft och 


på så sätt barnens välbefinnande. Genom att bolaget stödjer hållbar fastighets- och 


näringslivsutveckling kan det indirekt bidra till att skapa trygga och stabila 


samhällsförhållanden för barn och familjer i Tranemo kommun. 


Beslutet saknar dock sådana negativa konsekvenser att det krävs en barnkonsekvensanalys 


enligt barnkonventionens riktlinjer. 


Ekonomisk påverkan 


Beslutet har ingen omedelbar ekonomisk påverkan utöver registreringsavgifter hos 


Bolagsverket. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet rör bolagets organisatoriska struktur och styrning, vilket i sig inte direkt påverkar 


jämställdhetsaspekter. Dock är det viktigt att säkerställa att bolagets verksamhet och 


beslutsfattande sker med beaktande av jämställdhet. Detta inkluderar: 
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- En jämställd representation vid val av styrelseledamöter och suppleanter, i enlighet 


med diskrimineringslagen och kommunens jämställdhetsmål. 


- Att bolaget genom sina satsningar på fastighetsförvaltning och näringslivsutveckling 


bidrar till lika förutsättningar för olika grupper i samhället, exempelvis genom att 


främja tillgång till arbetstillfällen för kvinnor och män, unga och äldre. 


En fortsatt dialog om jämställdhet i bolagets strategiska utveckling är viktig för att främja en 


inkluderande och rättvis samhällsutveckling i Tranemo kommun. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-01 


Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) 


Föredragning och debatt 


Vice VD för Tranemo Utvecklings AB Kajsa Montan föredrar ärendet. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Bolagsstämma (därefter till bolagsverket) 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Bolagsordning för Tranemo Utvecklings AB (2025) 


Slutinstans 


Antagande i Kommunfullmäktige 


Fastställande på bolagsstämma 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 8 Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) KS/2024:502 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar bolagsordning för Tranemo Forum AB enligt bilaga. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Bolagsordningen för Tranemo Forum AB behöver revideras med anledning av bland annat § 


11 Kallelse till bolagsstämma. Det anges i dagsläget att kallelse till bolagsstämma ska ske 


genom digitala brev. Bolagsverket har anmärkt att det istället behöver stå att kallelse till 


bolagsstämma ska ske genom e-post.  


Utöver det föreslås bolagsordningen antas i enlighet med bilagd bolagsordning för Tranemo 


Forum AB. 


Barnkonventionen  


Bolagets verksamhet har ingen direkt påverkan på barn, eftersom dess huvudsyfte är att 


samordna kommunens bolagsstyrning. Dock finns indirekta kopplingar som kan påverka 


barn positivt, till exempel genom att effektiv resursförvaltning frigör kommunala resurser 


för satsningar inom barnomsorg, utbildning och fritidsaktiviteter. 


Beslutet saknar negativa konsekvenser för barn och kräver därmed ingen 


barnkonsekvensanalys. Dock rekommenderas fortsatt beaktande av barns bästa i strategiska 


beslut som kan påverka samhällsstrukturer där barn ingår, exempelvis genom förbättrad 


tillgång till samhällsservice som en följd av bolagets verksamhet. 


Ekonomisk påverkan 


Beslutet har ingen omedelbar ekonomisk påverkan utöver registreringsavgifter hos 


Bolagsverket. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen direkt påverkan på jämställdheten i Tranemo kommun. Det är dock 


viktigt att säkerställa att bolagets ledning och styrelsesammansättning präglas av 


jämställdhet och mångfald. För att främja detta bör följande åtgärder beaktas: 


- Jämn könsfördelning i styrelsen, vilket är i linje med kommunens jämställdhetsmål. 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Allmänna utskottet 


2025-01-09 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 17 


 


- Beaktande av diskrimineringsgrunder som kön, ålder, etnicitet och 


funktionsvariation vid rekrytering till styrelsen och bolagets ledning. 


- Att bolagets strategiska prioriteringar bidrar till lika möjligheter för alla medborgare, 


exempelvis genom att skapa förutsättningar för näringsliv och arbetsmarknad som är 


inkluderande och rättvisa. 


På lång sikt kan ett tydligt jämställdhetsperspektiv inom bolaget bidra till en mer hållbar och 


inkluderande utveckling av kommunen. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-01 


Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) 


Vice VD för Tranemo Utvecklings AB Kajsa Montan föredrar ärendet. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Bolagsstämma (därefter till Bolagsverket) 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Bolagsordning för Tranemo Forum AB (2025) 


Slutinstans 


Antagande i Kommunfullmäktige 


Fastställande på bolagsstämma 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 9 Löneöversynsarbete 2025 KS/2025:21 


Allmänna utskottets beslut 


• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om löneöversynsarbete 2025. 


Föredragning och debatt 


HR-chef Linda Ruergård och förhandlingsstrateg Lillemor Blom föredrar ärendet och svarar 


på frågor. Diskussion förs. 


Status 


Pågående 
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